

《甜蜜晒婚戒，Dani Dyer与足球健将Jarrod Bowen订婚了》

《爱情岛》女神Dani Dyer和足球运动员贾罗德·鲍恩(Jarrood Bowen)订婚了，这波狗粮撒得猝不及防！

求婚现场照甜度爆表，俩人在阳光下的游艇上浪漫爆棚，简直是现实版童话。

刚在欧洲杯决赛失利的阴霾下，这对小情侣就光速飞去度假，享受属于他们的甜蜜时光。

Dani那句“我们永远在一起”配上闪耀的钻戒emoji，简直是甜蜜暴击，让人羡慕不已！



Dani Dyer has revealed she is engaged to footballer Jarrod Bowen.

Dani Dyer 宣布已与足球运动员贾罗德·鲍恩订婚。

The Love Island star and daughter of Danny Dyer shared a series of adorable snaps of the proposal. The couple are currently on holiday after jetting off following England's defeat in the Euro 2024 final.

这位《爱情岛》明星及丹尼·戴尔的女儿分享了一系列关于求婚的可爱照片。英格兰队在2024年欧洲杯决赛中失利后，这对情侣便踏上了度假之旅。

Dani captioned the post: "Us forever," alongside a diamond ring emoji. The mum-of-three shared an insight into the proposal with three adorable images showing the pair on a sun-drenched yacht.

丹尼在照片下配文：“我们永远在一起”，并附上一个钻石戒指的表情符号。这位三个孩子的母亲分享了求婚过程中的一些细节，三张可爱的照片展示了他们在阳光下的游艇上度过的美好时光。

In one snap, the couple pose together as Dani shows off her ring while another gives fans a close-up of the huge diamond. The final picture shows Dani gushing just after Jarrod popped the question while on the yacht.

在其中一张照片中，这对情侣并肩而立，丹尼炫耀着她的戒指；另一张照片则让粉丝们近距离看到了那颗巨大的钻石。最后一张照片是当贾罗德在游艇上求婚成功后，丹尼激动不已的瞬间。

There are a few special little people who will certainly be present when they say ‘I do’ – their twin one-year-old daughters Summer and Star, and her son Santiago, three, from a previous relationship with former boyfriend Sammy Kimmence.

在他们说出“我愿意”的那一刻，几位特别的小嘉宾一定会到场——他们的一岁大的双胞胎女儿萨默和斯塔，以及她与前男友萨米·金蒙斯之前生下的三岁儿子圣地亚哥。



While Dani ' s dad Danny Dyer is also chuffed to bits, and is already planning for the big day.

Dani 的父亲丹尼·戴尔也高兴得不得了，已经开始为大日子做计划了。

‘ The most beautiful couple in the world. Right....better start writing that speech. Love you both so much, ’ he typed.

“ 世界上最美丽的一对。对.....开始写演讲稿吧。非常爱你们， ” 他写道。

The couple's famous pals rushed to congratulate the couple with Pixie Lott writing: "Yayyyyy congratulations!!" Love Island star Samira Mighty commented: "Ayyyyyy happy for your girlie," while Man City star Calvin Phillips wrote: "Congrats JazzyB!"

这对情侣的名人朋友纷纷赶来祝贺，皮克茜·洛特写道：“ 耶耶耶!恭喜你们!! ” 《爱情岛》明星萨米拉·迈蒂评论道：“ 耶耶耶!为你的女孩感到高兴 ” ，而曼城球星卡尔文·菲利普斯则写道：“ 恭喜爵士B! ”

TOWIE's Chloe Meadows said: "Awww congratulations my darling," and Love Island's Georgia Steel added: "So happy for you." Dani and Jarrod jetted off on a romantic trip together following England's defeat against Spain in the Euro 2024 final.

《TOWIE》的克洛伊·梅多斯说：“哇，恭喜我亲爱的”，而《爱情岛》的乔治亚·斯蒂尔补充道：“真为你感到高兴。”丹尼和贾罗德在英格兰队在2024年欧洲杯决赛中输给西班牙后，便一同踏上了浪漫的旅程。

Dani has been sharing updates with her fans while the couple soak up the sun in Europe following England's defeat at the Euros. Dani was seen crying in the stands with her dad Danny after England lost 2-1 to Spain.

在英格兰队在欧洲杯失利后，丹尼一直在与她的粉丝们分享她和贾罗德在欧洲享受阳光的动态。此前，在英格兰队以1比2不敌西班牙队后，丹尼和父亲Dani Dyer在观众席上哭成了泪人。

重点词汇：

be engaged to : 与..订婚

proposal: n. 求婚

jet off: 匆匆离去，现在去

sun-drenched: 阳光普照的，阳光充足的

close-up: (照相、电影的)特写，近景

chuffed to bits: 非常高兴

soak up the sun: 享受阳光，沐浴在阳光下